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Traditional holidays and festivals of Great Britain

· New Year’s Day (Jan 1) – the beginning of the new year. 
· Crufts Dog Show  celebrated in February. Dogs from all over the world compete in Birmingham. The best dog gets the title Crufts Supreme Champion. 
· Saint Valentine’s Day celebrated in February 14. Was started in the time of Roman Empire. Is dedicated to St. Valentine. People send a card to someone they love, like,  fancy or admire. 
· The Boat Race is held in March. A rowing race between the universities of Oxford and Cambridge. On the river Thames in London (7,2 km). In March
· Pancake Day . The last day before Lent. Pancake race-running while holding a pancake in a frying pan. Competitors have to throw it in the air and catch it again in the pan. 
· April Fool’s Day - day of practical jokes. Celebrated April 1. You have to play the joke before 12 o’clock midday, otherwise the joke is on you. 
· Good Friday - the Friday before Easter. The church marks the death of Christ. British usually eat hot-cross buns, which are marked on top with cross. 
· Easter - the celebration of the Resurrection of Christ. Schools are closed for two weeks. People give each other chocolate eggs that are wrapped in silver paper. 
· The London Marathon - one of the biggest marathons in the world. Each year about 30,000 people start the race and about 25,000 finish. Raise money for charity.
· May Day(May 1). A pagan festival to celebrate the end of winter and welcome summer.Children dance around the maypole and sing songs. 

· Chelsea Flower Show(May) - Britain’s most important flower and garden show. Thousands of people come to see the prize flowers and specially built gardens. 
· Midsummer Day - June 24. Summer solstice. People stay up until midnight to welcome in midsummer day. When the fires die down, men run or jump through it to bring good luck. 
· Trooping The Colour. The second Saturday in June celebrates the Queen’s official birthday. Lots of marching, military music and the soldiers are dressed in colourful uniforms. 
· Wimbledon. The last week of July and the first week of June. At Wimbledon in South-West London. One of the four great world tennis championships and the only one which is played on grass. 
· Notting Hill Carnival. The last weekend in August.Takes place in Notting Hill. People dress up in fabulous costumes. Steel bands play African and Caribbean music. 
· Halloween. Celebrated in October 31. A pagan festival celebrates the return of the souls that visit their former houses. People dress up as witches, ghosts etc. Houses are decorated with pumpkins. 
· Christmas Day - December 25. Religious ceremony commemorating the birth of Christ. Children wake up early to find presents in their stockings. Traditional Christmas tree and dinner.
· Boxing Day - December 26. It is usually spent in front of the TV, recovering from Christmas Day. Servants go from house to house with collecting boxes. 
· New Year’s Eve - December 31. Traditionally Scottish celebration. At midnight everybody joins hands and sings Auld Lang Syne. 




 Новый год (1 января) - начало нового года.
 Crufts Dog Show отмечается в феврале. Собаки со всего мира соревнуются в Бирмингеме. Лучшая собака получает титул Чемпиона Крафт Верховного.
День  Святого Валентина празднуется в 14 февраля. Было начато во времена Римской империи. В честь Св. Валентина. Люди посылают карты кого они любят, как, кажется, или восхищаться.
 Boat Race состоится в марте. Гребные гонки между университетами Оксфорда и Кембриджа. На реке Темзе в Лондоне (7,2 км). В марте
 Масленицы. В последний день перед Великим постом. Блин гонки работать во время проведения блин на сковороде. Конкуренты есть, чтобы бросить его в воздух и поймать его снова в кастрюлю.
 День смеха - день розыгрышей. Празднуется 1 апреля. Вы должны играть шутки до 12 часов дня, в противном случае шутки на вас.
 Страстная пятница - пятница перед Пасхой. Церковь знаменует собой смерть Христа. Британские обычно едят горячим крест булочки, которые отмечены на вершине с крестом.
 Пасхи - праздник Воскресения Христова. Школы закрыты на две недели. Люди дарят друг другу шоколадные яйца, которые, завернутый в серебряную бумагу.
 Лондонский марафон - один из крупнейших марафонов в мире. Каждый год около 30.000 людей начинают гонку и около 25.000 отделкой. Собрать деньги на благотворительность.
 мая день (1 мая). Языческий праздник в честь окончания зимы и приветственный танец summer.Children вокруг майского дерева и поют песни.

 Chelsea Flower Show (май) - самый важный цветок Великобритании и сада шоу. Тысячи людей пришли посмотреть на приз цветы и специально построенных садов.
 Иванов день - 24 июня. Летнее солнцестояние. Люди не ложиться спать до полуночи, чтобы приветствовать в день летнего солнцестояния. Когда пожары утихают, мужчины бегать, прыгать через него, чтобы принести удачу.
 Trooping цвета. Вторая суббота в июне празднует Официальный день рождения королевы. Много походной, военной музыки и солдаты, одетые в красочные мундиры.
 Уимблдона. В последнюю неделю июля и первую неделю июня. На Уимблдоне в Юго-Западном Лондоне. Один из четырех великих чемпионатов мира тенниса и единственный, который играет на траве.
 Notting Hill Carnival. В минувшие выходные в August.Takes место в Ноттинг-Хилл. Люди наряжаются в сказочных костюмах. Стали группы играют Африки и Карибского бассейна музыку.
 Хэллоуин. Торжественный вечер в честь 31 октября. Языческий праздник празднует возвращение души, которые посещают свои бывшие дома. Люди одеваются, как ведьм, привидений и т.д. Дома украшены тыквы.
 Рождество - 25 декабря. Религиозные церемонии в память о рождении Христа. Дети просыпаются рано, чтобы найти подарки в чулки. Традиционная рождественская елка и ужин.
 второй день Рождества - 26 декабря. Это, как правило, проведенное перед телевизором, оправившись от Рождества. Служащих ходят от дома к дому со сбора коробки.
 в канун Нового года - 31 декабря. Традиционно шотландский праздник. В полночь всех соединяет руки и поет Доброе старое время.

